
Saturnužani v KUD Vide Pregarc
(Nadaljevanje iz prejšnje šlevil-
ke)
Srečko PLškur, dirigent harmo-
nikarskega orkestra:

Harmonikarski orkester je bil
ustanovljen I. 1960 na glasbeni
šoli Moste-Polje. Sčasoma pa je
prerastel zmogljivosti glasbene
šole inse jezatol. 1976 vključil v
KUD Vide Pregarc. Sam sem pri
orkestru od 1. 1965. Na glasbeni
šoli sem bil učitelj, prevzel sem
harmonikarski orkester in
»zdržal« pri njem do danes. Pri
takem ansamblu je namreč vc-
liko težav. Ni lahko dobiti toliko
dobrih izvajalcev, saj mora
vsakdo od njih imeti končanih
vsaj šest let dobre glasbene šole.

Sprva so bili v orkestru predv-
sem učenci naše glasbene šole,
kasneje pa so se vključili vanj
ludi harmonikarji z drugih glas-
benih šol. Trenutno so v našem
orkestru harmonikarji iz vse Slo-
venije. V orkestru je velika fluk-
tuacija, ker raorajo člani žrtvo-
vati ogromno prostega časa in
seveda vsak tega dolgo ne zdrži.
Vaje imamo dvakrat na teden po
dve uri. Redno se jih morajo
udeleževati vsi, ker sicer ne mo-
rejo slediti programu. Poleg tega
morajo vaditi še po uro na dan
sami doma. Dodaten čas zahte-
vajo tudi nastopi. Takrat mora
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vsak član žrtvovati se iri d o štiri
ure proslega časa; naložiti mo-
ramo na avtomobil vse — od sto-
jal d o harmonik. Najprej pa mo-
r a m o seveda organizirati prevoz
— peš z našim tovorom ne mo-
r e m o nikamor.

Težave imamo ludi s programom.
Naše literature je n:i' 'reč premalo,
tako da smo prisiljer ui uvoz tujq
alipananaročilopri. ..ačihsklada-
teljih. To pa veliko stane. In skladb
trenutno niti ne moremo naročiti za-
radi omejitve honorarjev. Problem
so tudi harmonike. Ljubljanska kul-
turna skupnost nam je že pomagala
pri nabavi harmonik, prej pa nam jih
je posojala kar glasbena šola
Moste-Polje. Nekaj inšlrumcntov
imamo sicer še sposojenih od glas-
bene šole, upamo pa. da nam bo
Ljubljanska kulturna skupnost po-
magaia tudi v prihodnje: denar za
nabavo novih harmonik je že odobri-
la, ga pa lani žal ni mogla nakazati,
ker so bile vse investicije ustavijenc.

Glasbeni šoli Moste-Polje smo
zares hvaležni, v njej imamo na
razpolgo prostor za vaje, posoja
nam inštrumente in nam tudi
drugače vedno pomaga.

Vveliko pomoč nam je bil tudi
kolektiv Saturnusa, kjer so nam

npr. v svoji tiskarni natiskali pro-
gram za koncert ob 20. obletnici
delovanja orkestra.

Harmonikarski orkester ve-
liko nastopa v naši občini, pa tudi
zunaj nje. Mnogokrat smo na-
stopili po delovnih kolektivih,
večkrat tudi na proslavah v Sa-
turnusu. Žal trenutno Saturnu-
žanov ni v orkestru, zaposlila pa
se je v Saturnusu bivša članica
našegaorkestra Helena Pahor, ki
je takoj po zaposlitvi zapustila
orkester zaradi prevelikega na-
pora.

V organizaciji Glasbene mla-
dine Slovenije smo nastopali po

vsej Sioveniji. Vsako letose ude-
ležujemo zvezne revije harmo-
nikrskih orkestrov v Pulju, kjer
smo bili že šestnajsikrat. Snemali
smo tudi na RTV Ljubljana, na
radiu ste nas lahko slišali ja-
nuarja lani v oddaji Odskočna
deska, za televizijo pa smo po-
sneli oddajo Mladi virtuozi. Na-
dalje smo tekmovali v Miljah pri
Trstu, v Roveredu v Švici, v
Franciji. Naš največji uspeh pa je
bil zagotovo prvo mesto na tek-
movanju harmonikarjev v Ge-
novi v Svici leta 1980.
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